



WINDSURFING ASSOCIATION  
OF HONG KONG (Incorporated with Limited Liability)  
香港滑浪風帆會

ROOM 1001, OLYMPIC HOUSE, 1 STADIUM PATH,  
SO KON PO, CAUSEWAY BAY, HONG KONG.  
Tel : 2504 8255 Fax : 2577 7529 E-mail : wahk@windsurfing.org.hk

## 賽事通告

鑑於新型冠狀病毒疫情在現時仍存有不確定因素，本會經審慎考慮後，決定延遲原定於 2020 年 7 月 11 及 12 日舉行的 **2020 海通國際香港滑浪風帆巡迴賽 - 吐露錦標賽**。重新計劃的比賽日期及詳情將會於稍後公布。各參賽者如對活動安排有任何疑問，歡迎電郵至 [wahk@windsurfing.org.hk](mailto:wahk@windsurfing.org.hk) 或致電 2504 8255 與本會職員查詢。

因是次比賽的延遲而對各界造成任何不便，香港滑浪風帆會衷心致歉。



賽事委員會 示

2020 年 6 月 30 日

## Race Notice

As there are still uncertainties in the latest situation of COVID-19, the Windsurfing Association of Hong Kong has decided, after careful consideration, **to POSTPONE** the **2020 Haitong International Hong Kong Circuit -Tolo Championships (the Race)**. Re-scheduled date of the Race will be announced in due course. For enquiries concerning the arrangements of the event, please do not hesitate to contact us via email ([wahk@windsurfing.org.hk](mailto:wahk@windsurfing.org.hk)) or call at 2504 8255.

We sincerely apologise for any inconvenience caused by the postponement of the Race.

Racing Sub-committee



30 June, 2020